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Uppdrag att utvärdera brukarsamverkansöverenskommelser 
 

Förslag till beslut 

1) Kultur-och fritidsnämnden ger kultur- och fritidsavdelningen i uppdrag att 

utvärdera befintliga brukarsamverkansöverenskommelser med avseende på 

kvalitet och ekonomi. 

2) Uppdraget ska slutföras senast augusti 2015. 

 

 

Beslutsnivå 
Kultur- och fritidsnämnden 

 

Sammanfattning 
Fritidsnämnden har tecknat överenskommelser om brukarsamverkan med föreningar 

gällande idrottsplatser m.m. Överenskommelserna löper ut vid årsskiftet 2015/2016 och 

föreslås därför utvärderas.  
 
Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsnämnden har tecknat överenskommelser om brukarsamverkan med 

föreningar gällande sporthallar, skollokaler för uthyrning, idrottsplatser med 

konstgräsplaner, friidrottsanläggningar, grusplaner och skidspår samt kringytor. 

Överenskommelser tecknades ursprungligen under 2008. Flertalet nuvarande 

överenskommelser gäller under perioden 2013-2015. 

 

Exempel på överenskommelser:  

 Djurö/Vindö IF gällande Sjösalavallen, Djurö sporthall och skollokaler för 

uthyrning. 

 Värmdö IF gällande Värmdövallens idrottsplats, Hemmesta sporthall, Värmdö 

sporthall, Grantomtahallen, grantomta skolrestaurang, skollokaler för uthyrning 

samt längdskidspår 

 GK Värmdö gällande Ösby sporthall och skollokaler för uthyrning 

 Gestio Ingarö AB gällande Ingarö sporthall, skollokaler för uthyrning samt 

skidspår. 

 Ekvallen Värmdö AB gällande Farstaborg, Gustavsbergs sporthall samt Ösby och 

Munkmora grusplaner.  

 Föreningen Stavsnäs by gällande Östersjövikens friluftsbad. 

 Föreningen Fyrhuset om fritidsgårdsverksamhet 
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 Nacka-Värmdö skidklubb gällande längdskidspår 

 

Överenskommelserna upphör vid utgången av 2015. Av överenskommelserna framgår att 

vardera parten förbinder sig att senast den 30 juni 2015 till den andra parten avisera sin 

avsikt att låta avtalet upphöra eller att söka fortsatt samarbete kring brukarsamverkan.  

 

För ställningstaganden inför framtiden finns anledning att utvärdera befintliga 

överenskommelser med avseende på kvalitet och ekonomi.   

 
Bedömning 
Kultur- och fritidsavdelningen bedömer i dagsläget att modellen med brukarsamverkan 

ska användas även de kommande åren. Eftersom nu gällande överenskommelser löper ut 

vid årsskiftet finns dock anledning att samlat utvärdera kvalitet och ekonomi för att skapa 

goda förutsättningar för kommande överenskommelser.  

 

 
Ekonomiska konsekvenser 
Beslutet innebär inga ekonomiska konsekvenser.  

 

Konsekvenser för miljön 
Beslutet innebär inga konsekvenser för miljön. 

 

Konsekvenser för medborgarna 
Beslutet innebär inga direkta konsekvenser för medborgarna.  
 

Konsekvenser för barn 
Beslutet innebär inga konsekvenser för barn. 

 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom kultur- och utbildningssektorn.  
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